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Dagsorden: 

1. Velkomst 

Rasmus Henriksen byder velkommen, og takker for tålmodigheden blandt medlemmerne så vi har 

kunne fremvise et mere ret visende regnskab. 

2. Valg af dirigent 

Knud Erik Damsgaard blev valgt som dirigent. Knud Erik takker for tilliden, og erklære 

generalforsamlingen rettidigt indkaldt og derfor beslutningsdygtig. 

3. Valg af stemmetællere 

Ivan Dahl og Bent Borup blev valgt som stemmetællere. Begge takker for valget. 

4. Godkendelse af regnskab 2024. 

Gennemgang af det nye regnskab for 2024 ved Jens Ole Mortensen. Jens Ole forklarer hvilke 

ændringer der er foretaget og hvorfor.  

Spørgsmål 1: Hvor er de penge som tidligere formand har været foreningen skyldig. 

Svar: alle penge som aftaleforliget angav. Er tilbagebetalt. Penge kan dog ikke placeres korrekt 

tilbage i regnskaberne, da de er taget over flere år, og det regnskabs materiale der er forlagt 

kasseren, og vores konsulent har været mangelfuldt.  

Spørgsmål 2: Har foreningen fået adgang til alle domæne og lign. Som før stod i forhenværende 

formands navn. 

Svar: Kort sagt ja. Alle domæne og adresser er flyttet til foreningen, og de mailadresser vi ikke har 

kunne få adgang til, eller ændre password på, Vi har ikke lukket dem ned, vi kan ikke få adgang, da 

der er to faktor på dem, og det kan vi ikke få overdraget adgangen til af tidligere bestyrelses 

medlem efter gentagende forsøg. 

5.  

Regnskabet er GODKENDT  

6. Eventuelt. 

Rasmus Henriksen fortæller kort om hvad daglig dagen går med i bestyrelsesgruppen.  

Indkøb af ATV og haglskåls opsamler 

Banevedligehold. 

Skydninger 

Hvorfor vores hjemmeside pt, ikke kører 100% som den skal. 

 

Frank Lynge fortæller om hvilke ændringer der er foretaget i forhold til det økonomiske. Generelt 

om håndtering af penge, nyt regnskabs program og et nyt kassesystem. Frank lægger MEGET stor 

vægt på at ALT økonomisk vdr. Foreningen, føres åbent og gennemskueligt. For på den måde at 

vinde tilliden tilbage fra medlemmerne. 

 

Knud Erik fortæller om at der så småt er påbegyndt arbejde omkring et nyt klubhus. Der er rigtig 

mange processer og instanser som skal ind over. Der er taget de første små spadestik, men det 

bliver en lang proces.   

7. Mødets afslutning. Knud Erik afslutter den ekstra ordinære generalforsamling.  


